
Møtereferat

Møte/ type

Styremøte

Avdeling/ gruppe

NRK avd.

Trondheim og

omegn

Dato

16.11.23

Tid

17:00

Sted

Beddingen 10

Til stede: May, Sonni, Marie, Edgar, Roger, Ådne

Fravær meldt:

Referent: May Kristin Møte slutt:

17:50

Neste møte:

Sak # Saksopplysninger

1 Plan for komitémøtet:

- Ekstra område blir tilgjengelig på Kvål

- Valgkomité

- Leie av hundehall, erfaringer

- Rundgang hos komiteene

- Sponsoravtale med WoVV

- Et samarbeid er interessant, vi må bare komme med et overslag over hva vi trenger, og hva vi kan tilby

dem.

- Jubileumsutstilling 2025

- Årsrapporter fra komiteene og budsjett leveres innen 31.12.23

2 Kurs for 2024:

- En kort oppdatering i hva som er planlagt for våren 2024.

3 Hundehall
- Kun fem stykker som har betalt årsavgift, men det ser ut til at folk er flink til å betale engangssum i forbindelse

med treninger
- Utfordrende kommunikasjon med eier, vanskelig å få tak i henne, og få avtalt noe konkret
- Tidspunktet på fredag er ukurant
- Er det mulig med leie av Jaro’s hundehall og uteområdet, fra sommer 24 til sommer 25. Ønskelig med en hel

ettermiddag og kveld, fra 17 til 22/22.30
- Vi sier opp tidspunktet for fredagstreninger

http://www.retrieverklubben.no/


Komitémøte
Sak # Saksopplysninger

Tilgang til ekstra område på Kvål - Vi har fått tilbud om å utvide treningsområdet

Valgkomité -
Erfaring med leie av hundehallen - Fredagskvelden er ikke et gunstig tidspunkt,
Rundgang hos komiteene -

Jakt: Mesterskapshelgen er Trondheim sitt ansvar i 2025. Eliteprøven arrangeres i 2024. Klubben må samarbeide på
tvers av komiteer, jaktkomiteen er allerede i dialog med Fosen og Nord-Trøndelag for å få ressurspersoner derfra til å
delta. Mesterskapshelgen arrangeres første helgen i september. For eliteprøven er det oktober som gjelder, Sognli er
allerede booket, og dommere er på plass. Irene Hegerberg er ferdig som jaktprøvedommer. Marie vil holde ukentlige
jakttreninger fra våren av.

Miljø: Komiteen er oppe og går igjen, vi har hatt faste treninger over en god periode. Faste treninger på torsdager for
øyeblikket. Minst 9 ekvipasjer, oppe i 20. Planen er å være ute til det blir så mye snø at det er vanskelig å trene
utendørs. Mye fokus på lek og hverdagshunden. Kirsti får et av flaggene slik at det kan settes opp under treninger, og
det ordnes vester til instruktørene.

Tolling: Dessverre ble dobbeltprøven avlyst. Det har vært god oppslutning rundt kurs og treningskvelder. Plan om
tollingjaktkurs i 2024. Elisabeth venter på avklaring på om hun får godkjent dommerutdanningen sin, som den andre i
Norge. Håper på å kunne få til en bevegelig BK-prøve før sommeren. Komiteen ønsker gjerne en til to ressurspersoner
til inn i komiteen. Inspirasjon fra Tollingspecialen er speedapportering, kan være en idé på flere av arrangementene
våre, lavterskel og publikumsvennlig.

Utstilling: I 2024 får vi kveldsutstilling på fredag NKK-helga, i starten av juni. Det jobbes med å få dommere, og
utstillingen arrangeres på Kvål. Planlegges dagskurs i handling med Arnhild i løpet av våren, og utstillingstreninger i
forkant av store utstillinger i regionen.

Spor: Det har vært lite aktivitet, men det er arrangert to kurs, som var fulltegnet. Lages en plan for kurs til våren igjen.
Vært noen treninger i høst, men vanskelig å få ukentlige treninger. Ikke arrangert prøver. Vi har ingen prøveledere i
klubben for ordinær sporprøve. Sporkomiteen ønsker også flere medlemmer inn, og tar kontakt med noen som har
vært på flere treninger.

Kurs: Lagt kurskalender for våren 24. Fått ny NKK-instruktør - Marie.

Generelt: En treningskveld hvor alle komiteene arrangerer en liten lavterskelaktivitet, slik at medlemmene våre blir
kjent med tilbudet til klubben.

Sponsoravtale med Wovv - Komiteene melder inn til styret hva de har behov for av for- og godbitpremier. Styret
melder tilbake til Vovv, for å få til en avtale.
Jubileumsutstilling 2025 -
Årsmøtet 2024 - Arrangeres medio mars. Saker meldes til styret innen 31.12.


